

US EMBASSY RABAT is soliciting for residential painting services:



The Embassy of the United States of America in Rabat seeks Companies who specialize in residential painting services.

For more details about the solicitation requirements, please visit: <http://morocco.usembassy.gov/proc-op.html>

The US Embassy Rabat is requesting companies to provide their contact information who would be interested in providing residential painting services on a contractual service. The residential painting service will involve:

--Preparation, plastering, filling holes, painting walls and ceilings of interior and painting the complete exterior of a residence. Will also involve refinishing and matching Moroccan wall material as needed.

--In some cases, residences will need to be completed with 6 days, which will be strictly enforced.

The US Embassy is only interested in those companies that have a large labor capacity to respond to requirements. No subcontracting will be permitted. Work effort is 20-30 residences between May and September and lower in the remaining months. In most cases, the Embassy will supply the paint.

If interested in being considered for this contract solicitation, please supply the following information with company information to the US Embassy Rabat, Attn: GSO Painting Services. Send emails to: AskariZX@state.gov

Required info:

Owner Name

Supervisor Name

Email contacts

Mobile contacts

Company information

IF Number

Number of employees of company

Working capital of the Company

This Ad will run a few days in the Le Matin and Akhbar Al Yawn

L'Ambassade Américaine lance un appel d'offre pour des services de peinture des résidences :

L'Ambassade Américaine à Rabat cherche des entreprises spécialisées dans les travaux de la peinture des résidences. Pour plus de détails veuillez consulter le lien suivant sur le site web de l'Ambassade :

<http://morocco.usembassy.gov/proc-op.html>

Ces services comprennent:

Préparation, plâtrerie, remplissage des trous, peinture des murs et plafonds intérieurs et peinture de l'extérieur de la résidence. Ces prestations incluront également la finition et s'adaptant au design marocain si nécessaire.

Dans certains cas, les résidences devront être complétées dans un délai de 6 jours, une condition qui sera strictement appliquée.

Seules les sociétés ayant un fort potentiel de travail pour répondre aux besoins demandés seront prises en considération par l'Ambassade des Etats-Unis. Aucune sous-traitance ne sera autorisée. Le nombre des résidences en question est de 20 à 30 résidences entre les mois de mai et septembre et inférieur durant les autres mois. Dans la plupart des cas, l'Ambassade fournira la peinture.

L'Ambassade Américaine à Rabat demande aux entreprises intéressées par la fourniture des services de peinture des résidences sous contrat d'envoyer leurs coordonnées à l'attention de : "GSO Painting Services" par courrier électronique à l'adresse suivante: AskariZX@state.gov

Informations requises

Nom du propriétaire de l'entreprise

Nom du superviseur

Adresse e-mail

Numéro GSM

Numéro d'identifiant fiscal

Effectif de l'entreprise

Le capital de l'entreprise

Cette annonce sera publiée dans quelques jours au journaux : le Matin et Akhbar Al Yawm